
Sprawozdanie
Burmistrza Miasta Ostróda
z działalności w okresie między sesjami
Rady Miejskiej w Ostródzie

od 18 października do 18 listopada 2024 r.



Zadania w trakcie realizacji



Przebudowa Alei Lipowej

Trwają prace na Alei Lipowej w Ostródzie. To pierwszy z trzech
etapów budowy tej drogi. Planowane zakończenie prac:
22.07.2025 r. Całkowity koszt: 886 000,00 zł, 
z czego dofinansowanie wyniosło: 865 444,80 zł.

Inwestycja jest monitorowana przez dendrologa celem
uniknięcia uszkodzeń pięknych drzew w Alei.

Zgodnie z naszą deklaracją, informujemy mieszkańców
również w przestrzeni publicznej o tych inwestycjach, które
rozpoczynamy, dlatego w miejscu budowy umieściliśmy 
baner informacyjny.



Walne zgromadzenie Związku Gmin i Powiatów Kanału
Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego

W ramach Związku realizujemy kilka dużych projektów, które już niebawem przyniosą naszemu regionowi liczne korzyści.
Jednym ze sztandarowych programów jest Canal Velo. To projekt ścieżki rowerowej, którą będzie można "objechać" nasz
kanał i dojechać nią aż do Iławy.

To duża inwestycja, obejmująca swoim obszarem kilkanaście gmin z trzech różnych powiatów. Miasto Ostróda jest już po
rozstrzygnięciu przetargu na dokumentację naszej części Canal Velo! 

W ramach innej części programów kanałowych, czyli Szlaku Kulturowego, zrealizujemy z kolei wart ok. 20 milionów złotych
kompleksowy remont zamku i nabrzeża, tworząc również Izbę Pamięci naszego wyjątkowego Kanału.

https://www.facebook.com/profile.php?id=100064720414439&__cft__[0]=AZUpztKDfFuTTJQ7J6zcIy5lqwLdNU_dotNPnA23-3w97saD1p8SmpBgJY9tn4WYPUlsWjr2ng6j5tIQ6LIL5w-BjkXlqqLGHkX9NX4qtC_ZORtOa4IRvN6yg7qoBDzJm9Dx_EldDyYg_bxrrBOoKbC-e9s8MTWcnynk8K_puQvc533QQpsABNLQA3NNFCuFyK0&__tn__=-]K-R


Podpisanie umowy na zimowe utrzymanie
dróg w Ostródzie

5 listopada podpisaliśmy umowę na zimowe utrzymanie dróg w Ostródzie.
Umowa podzielona jest na dwie części. Podstawowa dotyczy dróg miejskich.

Tzw. "opcja" obejmuje utrzymanie przejezdności również na drogach
powiatowych w okresie styczeń-marzec. 

Chcemy jako miasto, aby od 1 stycznia 2025 roku trzy elementy utrzymania
naszych dróg powiatowych:
- czystość
- zieleń niska
- odśnieżanie (zimowe utrzymanie)
były wykonywane przez Miasto Ostróda.

Jeśli radni Powiatu Ostródzkiego zagłosują za podpisaniem porozumienia 
z miastem, będziemy odpowiadać za czystość, zieleń niską oraz odśnieżanie
wszystkich dróg w Ostródzie. 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100064720414439&__cft__[0]=AZX_A3qdrruF7SqZmJ97kncMD-eVoKgccilJKQAu6hdE8BMERi3iUBRN9u44uaE2oiLkjtfKs-PRSqyzsn_GB_lwHO-rNgr4DeoeT4wn2RNBYCyST73y8ICwmQMkfx1eEni7jveOSMoeL_oTsRKdAKKtwvV8fvOGR-CoEfoZ3kTOidGaAukgn3FIuAl1wFYw0-M&__tn__=-]K-R


Tymczasowe wyłączenie hali MOS

Podjęliśmy decyzję o tymczasowym wyłączeniu z użytkowania dużej hali MOS.
Otrzymaliśmy wyniki badań powietrza przeprowadzonych w hali MOS przez
Laboratorium Badawcze Instytutu Techniki Budowlanej.

Wynika z nich, że z czterech badanych czynników: naftalenu, chloronaftalenów,
ksylenu i formaldehydu stężenie jednego z nich jest nieznacznie przekroczone.

Mowa o chloronaftalenie, którego stężenie w obu punktach badawczych wynosi 
35 ųg/m³ przy normatywnej dopuszczalności do 30 ųg/m³. Pozostałe badane
parametry są w normie.

W związku z tym, że tylko jeden z czterech czynników jest przekroczony, do tego
nieznacznie, podejmiemy działania mające na celu poprawę stanu 
aerosanitarnego hali.

Po ich zakończeniu przeprowadzimy kolejne badania powietrza. O dalszym użytkowaniu hali będziemy decydować - znów
wspólnie z Inspektorem Sanitarnym - po ich otrzymaniu, jednak nie wcześniej niż na początku 2025 roku. 

Równolegle pracujemy nad budową nowej hali. To jednak proces, który dopiero rozpoczęliśmy i który potrwa. 



Rozpoczęliśmy remont ulicy Partyzantów

Rozpoczęły się długo oczekiwane prace na miejskim odcinku ulicy Partyzantów w Ostródzie.

Prace powinny się zakończyć do 5 października 2025 roku. 

Całkowity koszt tej inwestycji to 1 980 300 PLN z czego 1 782 270 PLN pochodzi z dofinansowania 
z Polskiego Ładu.



Spotkanie dot. nowej komendy Policji w Ostródzie

15 listopada wspólnie ze starostą Andrzejem Wiczkowskim spotkaliśmy się w siedzibie starostwa Powiatu Ostródzkiego 
z Komendantem Wojewódzkim Policji w Olsztynie, Inspektorem Mirosławem Elszkowskim oraz Komendantem Powiatowym,
Adamem Borowskim w sprawie rozpoczynającej się budowy nowej komendy w Ostródzie.

Proces ma potrwać około 3 lata, a jego efektem będzie nowy budynek, który powstanie przy ulicy Gustawa Gizewiusza.
Zmiana lokalizacji komendy otworzy też szansę dla samorządu na uzyskanie terenu przy ulicy Grunwaldzkiej, gdzie
zlokalizowana jest dziś siedziba Policji.

https://www.facebook.com/PowiatOstrodzki?__cft__[0]=AZXDmRd0oKjg_-B7gNWMGmlRdTdkepDM8IoWHW06-8o5YlHvYP9cEidc0p7le6NKSLbxAmLvtqh1mZDXCeSztCxsNLMwftZNA4wO7IuR1LfaU-mVgbQDy2rQafpy9_0b3OebkxaIEn8XriIsgKpY2yeoMc1ANtSOGSHLoAMfKitXr1vZzBYr8ahSLiVTB8OSYSc&__tn__=-]K-R


Posiedzenie Zarządu Związku Gmin 
i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza
Iławskiego

8 listopada w Pasłęku odbyło się kolejne posiedzenie
Zarządu Związku Gmin i Powiatów Kanału
Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego.

Dyskutowaliśmy o budżecie związku na przyszły rok,
a także o najważniejszych wyzwaniach dotyczących
tzw. "projektów kanałowych", w ramach których
czeka nas niebawem m.in. remont naszego
ostródzkiego Zamku.



Zadania zrealizowane



Zakończyliśmy przebudowę ulicy Sosnkowskiego

Przebudowa ulicy Sosnkowskiego została zakończona!  Odbiór końcowy inwestycji na os. Plebiscytowym
nastąpił 30.10.2024 r.

Za kwotę 2.521.560,06 zł brutto wykonano nawierzchnię z kostki betonowej, obustronny chodnik, kanalizację
deszczową oraz oświetlenie uliczne.

Na zdjęciach widać tak zwane "przed i po". 



Stworzyliśmy logo Ostródy

W 2029 roku Ostróda obchodzić będzie swoje 700. urodziny! Z tej okazji przygotowaliśmy logo 
naszej Perły Mazur.

To bardzo ważny element tożsamości miasta. Wpisany w nie znak nieskończoności jest wizualną opowieścią 
o Ostródzie, miejscu niekończących się możliwości! Symbol ten nawiązuje też do jednego z najcenniejszych
zasobów Ostródy – wody – oraz do nieustającego związku między mieszkańcami a tym wyjątkowym miejscem.



Zakończony remont trzech orlików!

8 listopada odebraliśmy trzy wyremontowane orliki. To obiekty przy ulicach: 
Piastowskiej, Ćwiklińskiej i 21 Stycznia.

Cieszymy się, że Ostródzianki i Ostródzianie mogą już korzystać z trzech nowych boisk, zwłaszcza że
wykonawca miał czas na zakończenie remontu do wiosny przyszłego roku i w ramach przeznaczonych 
na tę inwestycję środków na początku zmodernizowane miały być dwa orliki.



Według raportu z konsultacji społecznych w sprawie nadania nazw dwóm rondom w Ostródzie
łącznie oddano w ankietach aż 556 głosów! Dziękujemy wszystkim za udział! 

Jakie propozycje okazały się najbardziej popularne?
Rondo przy zbiegu ul. Adama Mickiewicza i Olsztyńskiej:
• “Rondo Reformacji”: ~ 43% (147 głosów z 343),
• „Rondo Miast Partnerskich”: ~ 34% (117 głosów z 343),
• „Ronda Boba Marleya”: ~ 1% (4 głosów z 343),
• Propozycje nazwy własnej: ~ 22% (75 głosy z 343)
• Nie nadawać żadnej nazwy: 0% (0 głosów z 343).

Rondo przy zbiegu ul. Drwęckiej, Grunwaldzkiej, Mikołaja Kopernika, 1 Dywizji:
• „Rondo Weteranów Misji Zagranicznych”: ~ 76% (161 głosów z 213),
• „Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy”: ~ 10% (21 głosów z 213),
• Propozycje nazwy własnej: ~ 14% (30 głosów z 213),
• Nie nadawać żadnej nazwy: 0,5% (1 głos z 213).

Zakończyliśmy proces konsultacji
dotyczących nazw rond

Szczegółowy raport dotyczący ankiet znajduje się na stronie www.bipostroda.warmia.mazury.pl 



Nowy przystanek na os. Drwęckim

Przy ulicy Parkowej postawiony został nowy przystanek autobusowy, który pozwala na bardziej komfortowe
oczekiwanie na autobus.

Kolejne inwestycje w infrastrukturę dotyczącą komunikacji miejskiej czekają nas w przyszłym roku.



Wydarzenia



Podsumowanie sezonu kolarzy 
z Ostróda Sport Team

W Centrum Użyteczności Publicznej odbyło się uroczyste zakończenie i podsumowanie sezonu kolarzy 
z Ostróda Sport Team. Gratulujemy wszystkim wyróżnionym i dziękujemy trenerowi, założycielowi,
prezesowi OST Jędrzejowi Żebrowskiemu za ogromny wkład w rozwój kolarstwa w naszym mieście!

https://www.facebook.com/ostrodasportteam?__cft__[0]=AZWILEqq0nUebDa0D3X2vTjnaFnwSMtqJOdCk4yGHDXZFxj9BG3HQwbQqALMZhYTon-Y_9XDW8MHkt0IbF0pdIE3i1DBpyw90gMkbN69MebzKTU8ajnEjL3ZPde_U2M_6UUs6UEg2T-nm37yaEzh360TCuW0NS09q1ix6tYmG82USPyk3jDdgT9DabGBMUlSZ2M&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ostrodasportteam?__cft__[0]=AZWILEqq0nUebDa0D3X2vTjnaFnwSMtqJOdCk4yGHDXZFxj9BG3HQwbQqALMZhYTon-Y_9XDW8MHkt0IbF0pdIE3i1DBpyw90gMkbN69MebzKTU8ajnEjL3ZPde_U2M_6UUs6UEg2T-nm37yaEzh360TCuW0NS09q1ix6tYmG82USPyk3jDdgT9DabGBMUlSZ2M&__tn__=-]K-R


Mistrzostwa Polski Wojska Obrony
Terytorialnej w Futsalu

23 października w hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji odbyły się Mistrzostwa Polski Wojsk
Obrony Terytorialnej w Futsalu! Po uroczystym otwarciu z udziałem przedstawicieli ostródzkiego
samorządu do rozgrywek przystąpiło 17 drużyn i 170 wojskowych piłkarzy z całego kraju. 

Po czterodniowych zmaganiach wygrała ją nasza 4. Warmińsko-Mazurska Brygada Obrony Terytorialnej! 

https://www.facebook.com/Terytorialsi?__cft__[0]=AZXprUhw_qTYEiEQo2UfhFhNbwfUjUGCKd3hlX0enjYu8atnto7H6M_Fey4N272KGNGeLWMnmXI4b3XShD15_SYPIhV2DSQ0ELsrqD27947PhOhxRuGQWDxqI3CylqZtL1SBfb_v74PW5P4ZpK9loCIq0aUgj5zcj-NbZXXUJZZ6i80C8ykcMzFj0Y0AIoUSPQ8&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/Terytorialsi?__cft__[0]=AZXprUhw_qTYEiEQo2UfhFhNbwfUjUGCKd3hlX0enjYu8atnto7H6M_Fey4N272KGNGeLWMnmXI4b3XShD15_SYPIhV2DSQ0ELsrqD27947PhOhxRuGQWDxqI3CylqZtL1SBfb_v74PW5P4ZpK9loCIq0aUgj5zcj-NbZXXUJZZ6i80C8ykcMzFj0Y0AIoUSPQ8&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZXprUhw_qTYEiEQo2UfhFhNbwfUjUGCKd3hlX0enjYu8atnto7H6M_Fey4N272KGNGeLWMnmXI4b3XShD15_SYPIhV2DSQ0ELsrqD27947PhOhxRuGQWDxqI3CylqZtL1SBfb_v74PW5P4ZpK9loCIq0aUgj5zcj-NbZXXUJZZ6i80C8ykcMzFj0Y0AIoUSPQ8&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/Terytorialsi?__cft__[0]=AZXprUhw_qTYEiEQo2UfhFhNbwfUjUGCKd3hlX0enjYu8atnto7H6M_Fey4N272KGNGeLWMnmXI4b3XShD15_SYPIhV2DSQ0ELsrqD27947PhOhxRuGQWDxqI3CylqZtL1SBfb_v74PW5P4ZpK9loCIq0aUgj5zcj-NbZXXUJZZ6i80C8ykcMzFj0Y0AIoUSPQ8&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/Terytorialsi?__cft__[0]=AZXprUhw_qTYEiEQo2UfhFhNbwfUjUGCKd3hlX0enjYu8atnto7H6M_Fey4N272KGNGeLWMnmXI4b3XShD15_SYPIhV2DSQ0ELsrqD27947PhOhxRuGQWDxqI3CylqZtL1SBfb_v74PW5P4ZpK9loCIq0aUgj5zcj-NbZXXUJZZ6i80C8ykcMzFj0Y0AIoUSPQ8&__tn__=-]K-R


65. Finał Wojewódzkiego Turnieju LZS w Tenisie
Stołowym o Puchar Radio Olsztyn

To największa rokroczna impreza tenisowa w naszym regionie, jeden z największych masowych,
amatorskich turniejów sportowych w tej części kraju. W tym roku w Ostródzie grało ponad 
200 zawodników. I zwyciężyła wspólna drużyna miasta i gminy!

https://www.facebook.com/profile.php?id=100064662315190&__cft__[0]=AZVwlm_n8DeC23-RVLCFZZN0d2Sklz5ULWDnT5jK3snGhFEjMApBBLWt6CpZMWFBsH7eTFv8-lZj8iffUSFmwMkjayq53Qu3O2f7pMq70lLExkxVd0Lq8WksBRPeQLmzbKwLOUq-8ATsV9wgdeFim02CGl6lUxqZoJcf8iGASr6mD4pbQQV4MEoOPTcRzIlxWao&__tn__=-]K-R


Jesienny koncert i pasowanie uczniów
Społecznej Szkoły Muzycznej

29 października w sali reprezentacyjnej ostródzkiego Zamku Społeczna Szkoła Muzyczna I stopnia w Ostródzie
zorganizowała jesienny koncert w połączeniu z pasowaniem uczniów oraz oficjalnym przedstawieniem nowej Pani
Dyrektor Jolanty Kopiczyńskiej-Stano.

Gratulujemy całej społeczności naszej szkoły muzycznej i życzymy wielu sukcesów w trwającym roku szkolnym.
Gwarantujemy również, że jako samorząd dołożymy wszelkich starań do poprawy bazy lokalowej szkoły.  

https://www.facebook.com/spoleczna.szkola.muzyczna?__cft__[0]=AZV7mMroUEMWEoe-sjomb7FCAVEHiD8v9SlgLhPVOQUSj5BCLdHdQML0B69p7trUwSucaSpzigb3ud3Bxx5_UWVYzEDpQ_KEWHdYKISdIdhzPUybYM1FBUwTZV6Kf1qEDogYBRC1zt7HX2F9SbIs9i6PSz-rR7dtP9GyrFvgEQ2rwphBPJ4ftSytguqd6GeiG6k&__tn__=-]K-R


Wybory do Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda

W tegorocznych wyborach do Młodzieżowej Rady
Miasta Ostróda uczniowie ostródzkich szkół mogli
wybierać spośród 58 kandydatek i kandydatów! 

W niektórych placówkach na jedno miejsce
przypadało nawet 4-5 osób.  To rekord, który bardzo
cieszy. 

25 października w głosowaniu wzięło udział aż 4 641
(na 4 670) uczniów! W rezultacie na kadencję 
2024-2026 wybrano 22 radnych. Gratulujemy!

https://www.facebook.com/mlodziezostroda?__cft__[0]=AZXMV_ZEHmVsz9sZommlN7adCL3Ko6LiWF3GC4nvz2yN41xf9OPQu-LAVRCDPUj9j8GQ1no683fDxwum9BIUGjc7fe7bpKIWx5U5x5QMsA6aaeDYu0tfbe09KhlPGRYTE-fhMiDsS1L2mwTV-GVWxS_xKxulbYnViAygrubDbi9Hxmt9o22mBb27H-BWICOLQrg&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/mlodziezostroda?__cft__[0]=AZXMV_ZEHmVsz9sZommlN7adCL3Ko6LiWF3GC4nvz2yN41xf9OPQu-LAVRCDPUj9j8GQ1no683fDxwum9BIUGjc7fe7bpKIWx5U5x5QMsA6aaeDYu0tfbe09KhlPGRYTE-fhMiDsS1L2mwTV-GVWxS_xKxulbYnViAygrubDbi9Hxmt9o22mBb27H-BWICOLQrg&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/mlodziezostroda?__cft__[0]=AZXMV_ZEHmVsz9sZommlN7adCL3Ko6LiWF3GC4nvz2yN41xf9OPQu-LAVRCDPUj9j8GQ1no683fDxwum9BIUGjc7fe7bpKIWx5U5x5QMsA6aaeDYu0tfbe09KhlPGRYTE-fhMiDsS1L2mwTV-GVWxS_xKxulbYnViAygrubDbi9Hxmt9o22mBb27H-BWICOLQrg&__tn__=-]K-R


XIX Spartakiada Osób z Niepełnosprawnościami
Województwa Warmińsko-Mazurskiego

XIX Spartakiada Osób z Niepełnosprawnościami Województwa Warmińsko-Mazurskiego Ostróda 2024 odbyła
się w hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji. Na tę wyjątkową sportową imprezę, organizowaną przez
PSONI Koło w Ostródzie, zjechało aż 16 drużyn z całego województwa.

Spartakiada wspierana jest przez wszystkie trzy samorządy ostródzkie - miasto, Powiat Ostródzki oraz Gminę
Ostróda - i powróciła do naszej Perły Mazur po kilku latach przerwy. Bardzo nas to cieszy!

https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZW_vO9CR7qiY1L-tGnI2EwkmTmpwozuJTGxD8nSrUAxoZ1AfJtg1gHSFJtYPjOaNFt0yCkYMmw3WAAQyUvjUpW8qSQsbwQNxgR47ZpSz1_L8gs6XiDZo4ignAseAb3A4TXhfBmsTeZHXN9DQeSy06a4FeYA97HxWAxFvHLzAKkNwwDyrcck_S9AMYfBK9fa3ak&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/psoni.ostroda?__cft__[0]=AZW_vO9CR7qiY1L-tGnI2EwkmTmpwozuJTGxD8nSrUAxoZ1AfJtg1gHSFJtYPjOaNFt0yCkYMmw3WAAQyUvjUpW8qSQsbwQNxgR47ZpSz1_L8gs6XiDZo4ignAseAb3A4TXhfBmsTeZHXN9DQeSy06a4FeYA97HxWAxFvHLzAKkNwwDyrcck_S9AMYfBK9fa3ak&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/PowiatOstrodzki?__cft__[0]=AZW_vO9CR7qiY1L-tGnI2EwkmTmpwozuJTGxD8nSrUAxoZ1AfJtg1gHSFJtYPjOaNFt0yCkYMmw3WAAQyUvjUpW8qSQsbwQNxgR47ZpSz1_L8gs6XiDZo4ignAseAb3A4TXhfBmsTeZHXN9DQeSy06a4FeYA97HxWAxFvHLzAKkNwwDyrcck_S9AMYfBK9fa3ak&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/gminaostroda?__cft__[0]=AZW_vO9CR7qiY1L-tGnI2EwkmTmpwozuJTGxD8nSrUAxoZ1AfJtg1gHSFJtYPjOaNFt0yCkYMmw3WAAQyUvjUpW8qSQsbwQNxgR47ZpSz1_L8gs6XiDZo4ignAseAb3A4TXhfBmsTeZHXN9DQeSy06a4FeYA97HxWAxFvHLzAKkNwwDyrcck_S9AMYfBK9fa3ak&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/gminaostroda?__cft__[0]=AZW_vO9CR7qiY1L-tGnI2EwkmTmpwozuJTGxD8nSrUAxoZ1AfJtg1gHSFJtYPjOaNFt0yCkYMmw3WAAQyUvjUpW8qSQsbwQNxgR47ZpSz1_L8gs6XiDZo4ignAseAb3A4TXhfBmsTeZHXN9DQeSy06a4FeYA97HxWAxFvHLzAKkNwwDyrcck_S9AMYfBK9fa3ak&__tn__=-]K-R


Wiceminister Sportu i Turystyki w Ostródzie

31 października Wiceminister Sportu i Turystyki Ireneusz Nalazek przyjechał do Ostródy, aby porozmawiać 
o wsparciu ministerialnym miasta, m.in. o wniosku dotyczącym dofinansowania budowy skateparku (procedowanym
właśnie w Ministerstwie Sportu i Turystyki).

Obejrzał również kilka obiektów miejskich - stadion, amfiteatr czy halę Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji -
właśnie w kontekście Igrzysk, które Polska chce zorganizować w 2040 r.

https://www.facebook.com/MinisterstwoSportuiTurystyki?__cft__[0]=AZWZka2PgsNlC9d9oiM8ge_a6zeBHB0dw_gMvp0uMH2RLgHwiVL2Au-UJLc-8YZcYFUMaIkaiiYwyZ6-CO5ZsJ0QGL66lUc4tPRS2F6b-v1yToxEIQ-zbf5xCc9khR-lGQZwobaqtFWlUmkuGvgzBwj0qLN6N9xO8tVMHMmQxHj3hr3ARKJq8gWKdHLROwIKBRY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZWZka2PgsNlC9d9oiM8ge_a6zeBHB0dw_gMvp0uMH2RLgHwiVL2Au-UJLc-8YZcYFUMaIkaiiYwyZ6-CO5ZsJ0QGL66lUc4tPRS2F6b-v1yToxEIQ-zbf5xCc9khR-lGQZwobaqtFWlUmkuGvgzBwj0qLN6N9xO8tVMHMmQxHj3hr3ARKJq8gWKdHLROwIKBRY&__tn__=-]K-R


Forum Partnerska Inicjatywa Miast we Wrocławiu

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska oraz Naczelnik Wydziału Rozwoju Lokalnego 
i Promocji Rafał Włodarski uczestniczyli w trzydniowym forum Partnerska Inicjatywa Miast
we Wrocławiu, organizowanym przez Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej. 

To był czas owocnych dyskusji w samorządowym gronie przedstawicieli ponad 50 miast 
z całej Polski!

https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZXtONWZxvUQMyV9qU_htEZUxaQY4hUoeQwMT6xVulHqgLfo_Z-cQlJ4sdS1kLBIb-2fz88zHT1_rPW7cmoD9WUOVZ15wbtQk1ZWX1rnP809924jKG9PvVUiLDAhxnSAiuxY_b3dw4-DJbO7Ob7g4tyx0s48DBxEnhHNwGO0iu-ygM4fBClzAV27QomP4XUD_WU&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100000886407589&__cft__[0]=AZXtONWZxvUQMyV9qU_htEZUxaQY4hUoeQwMT6xVulHqgLfo_Z-cQlJ4sdS1kLBIb-2fz88zHT1_rPW7cmoD9WUOVZ15wbtQk1ZWX1rnP809924jKG9PvVUiLDAhxnSAiuxY_b3dw4-DJbO7Ob7g4tyx0s48DBxEnhHNwGO0iu-ygM4fBClzAV27QomP4XUD_WU&__tn__=-]K-R


Spotkanie z Rich'ESS. Rozwój pomocy społecznej 
w Ostródzie

6 listopada Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Ostródzie przy współpracy z ESWIP zaprosił do Ostródy Francuzów 
z Rich'ESS, dzięki którym ostródzkie stowarzyszenia i organizacje pozarządowe mogą uczestniczyć w szkoleniu 
i warsztatach dotyczących m.in. diagnozy potrzeb naszych lokalnych społeczności.

To kolejny krok mający na celu utworzenie w Ostródzie Centrum Usług Społecznych oraz polepszenie jakości naszych
działań w zakresie szeroko rozumianej pomocy społecznej.

https://www.facebook.com/richess22?__cft__[0]=AZV-5AMWvoou5xRVm0tmIguAGgvF6C29a5wvXopric-VXBNijd3Fl5dxBc_3_EgTkizWisiv1N6_slNlh17y7VwpCHYOOOpMtO5rIoTBSFvfL--x8l_9h8wBvUROOd4AW6UQK8LrDAGMZClVQhsd9CR9sL75lnxGoAgwf721HsYcPk0iZ3FnN-iVOx4r1Nvbevk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/mopsostroda?__cft__[0]=AZV-5AMWvoou5xRVm0tmIguAGgvF6C29a5wvXopric-VXBNijd3Fl5dxBc_3_EgTkizWisiv1N6_slNlh17y7VwpCHYOOOpMtO5rIoTBSFvfL--x8l_9h8wBvUROOd4AW6UQK8LrDAGMZClVQhsd9CR9sL75lnxGoAgwf721HsYcPk0iZ3FnN-iVOx4r1Nvbevk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ESWIP?__cft__[0]=AZV-5AMWvoou5xRVm0tmIguAGgvF6C29a5wvXopric-VXBNijd3Fl5dxBc_3_EgTkizWisiv1N6_slNlh17y7VwpCHYOOOpMtO5rIoTBSFvfL--x8l_9h8wBvUROOd4AW6UQK8LrDAGMZClVQhsd9CR9sL75lnxGoAgwf721HsYcPk0iZ3FnN-iVOx4r1Nvbevk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/richess22?__cft__[0]=AZV-5AMWvoou5xRVm0tmIguAGgvF6C29a5wvXopric-VXBNijd3Fl5dxBc_3_EgTkizWisiv1N6_slNlh17y7VwpCHYOOOpMtO5rIoTBSFvfL--x8l_9h8wBvUROOd4AW6UQK8LrDAGMZClVQhsd9CR9sL75lnxGoAgwf721HsYcPk0iZ3FnN-iVOx4r1Nvbevk&__tn__=-]K-R


Dwa mecze charytatywne!

10 listopada zagraliśmy w aż dwóch meczach charytatywnych! Na Stadionie Lekkoatletycznym 
w Ostródzie odbył się Wielki Mecz Twittera na rzecz Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Ostródzie. 

Z kolei w Morągu wzięliśmy udział w IX Turnieju Piłki Nożnej O Puchar Przyjaciół Sebka - na rzecz
chorującego chłopca. Cieszymy się, że mogliśmy przyczynić się do zbiórki, a przy okazji... ostródzkie drużyny
wróciły do miasta ze złotymi i brązowymi medalami! 



Narodowe Święto Niepodległości w Ostródzie

Msza święta w Kościele pw. Św. Dominika Savio, Spacer dla Niepodległej, uroczyste obchody przy Pomniku 
100-lecia Odzyskania Niepodległości RP, a następnie Rodzinny Sportowy Dzień Niepodległości w hali OCSiR 
oraz koncert “Wolność kocham” na ostródzkim zamku - tak 11 listopada obchodziliśmy Narodowe Święto
Niepodległości w Ostródzie.

Obchody zorganizowaliśmy we współpracy z Powiatem Ostródzkim oraz Gminą Ostróda. Dziękujemy wszystkim
jednostkom samorządowym oraz stowarzyszeniom zaangażowanym w powstanie tego wydarzenia! 



Święto Niepodległości w Szkole Podstawowej nr 5

12  listopada w Szkole Podstawowej nr 5 im. Janusza Korczaka w Ostródzie odbyła się Akademia 
z okazji Święta Niepodległości oraz I Marsz Niepodległości ulicami Osiedla Plebiscytowego. 
W uroczystościach wzięła udział również Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska. 

Dziękujemy za organizację tego pięknego wydarzenia i cieszymy się, że ma być to tradycja, 
która będzie kontynuowana w kolejnych latach. 

https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZXtONWZxvUQMyV9qU_htEZUxaQY4hUoeQwMT6xVulHqgLfo_Z-cQlJ4sdS1kLBIb-2fz88zHT1_rPW7cmoD9WUOVZ15wbtQk1ZWX1rnP809924jKG9PvVUiLDAhxnSAiuxY_b3dw4-DJbO7Ob7g4tyx0s48DBxEnhHNwGO0iu-ygM4fBClzAV27QomP4XUD_WU&__tn__=-]K-R


Nowa kadencja Młodzieżowej Rady Miasta

8 listopada dwadzieścioro dwoje wspaniałych, młodych ludzi zasiadło w sali sesyjnej na
pierwszym, uroczystym posiedzeniu drugiej kadencji Młodzieżowej Rady Miasta Ostróda.

Wszystkim nowym Paniom i Panom radnym gratulujemy i dziękujemy za zaangażowanie!
MRM to niezwykle ważne ciało doradcze. Wierzymy, że wspólnie będziemy budować
Ostródę taką, jakiej wszyscy potrzebujemy.

https://www.facebook.com/mlodziezostroda?__cft__[0]=AZUSIoSlK7NXwlZHgW6ASDmCq5j7xMUCeIn22GzPx8WJkj7GJpiAyIr0veo8iB4KQOMIxIXyaOc-KuublROunrzqiziFf111P7ss853WiS9kCc-WYpjrxvOv5j-p10jqcsn9SsBOK3yvyUyJxaSo8nLEHk5n7cd2gVGCdRbOVcBvycIOwPggV5i0bzwNn0VEC6w&__tn__=-]K-R


Światowy Dzień Seniora w Ostródzie

 14 listopada w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Ostródzie obchodziliśmy Dzień Seniora!
Podczas uroczystości wystąpili uczestnicy Dziennego Domu Senior+ i Klubu Senior+, pokazując, jak
aktywnie, z humorem i wsparciem lokalnej społeczności można spędzać tzw. jesień życia.

W uroczystości uczestniczyli Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski oraz Zastępca Burmistrza Jolanta
Gadomska, dziękując ostródzkim Seniorkom i Seniorom za współtworzenie naszego miasta. 

https://www.facebook.com/mopsostroda?__cft__[0]=AZV9O4N7XMxTun5-u0IuydguKG9Rz_2hWTk6AIMb5iQwr3i2f30K6YWXzcERQGIaUMiWecp2ST9LtSo6usuyXzVKr1PJF89oT8jGOjWzhT4JFNqcfs9-ZBYFF735bMIpxNpPn3LmqbGhtVmOlF_mp_HzlL1_SN-i3V_xGgE-XNBDWzca64wFVWGeWsUhK6Fw9s4&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/RafalDabrowskiOstroda?__cft__[0]=AZUS9U6DNUBkrASQfhstg69UU67Zu1bEhvNXkdKHonIhlfqrZybmLLo77NRPIewkcxVwHVJNpP8-EbQjN_aZop6P9LurUFVoVNwq1SkcpBm6NMVIl3PSeCU6KbQvFyTMFsbJhP2QyAYDZ7oO9aMZOE4jzOAtX_dUEOnlwutiv5oMWKQxA2AR0siAhnEUdrAzl7U&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZUS9U6DNUBkrASQfhstg69UU67Zu1bEhvNXkdKHonIhlfqrZybmLLo77NRPIewkcxVwHVJNpP8-EbQjN_aZop6P9LurUFVoVNwq1SkcpBm6NMVIl3PSeCU6KbQvFyTMFsbJhP2QyAYDZ7oO9aMZOE4jzOAtX_dUEOnlwutiv5oMWKQxA2AR0siAhnEUdrAzl7U&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZUS9U6DNUBkrASQfhstg69UU67Zu1bEhvNXkdKHonIhlfqrZybmLLo77NRPIewkcxVwHVJNpP8-EbQjN_aZop6P9LurUFVoVNwq1SkcpBm6NMVIl3PSeCU6KbQvFyTMFsbJhP2QyAYDZ7oO9aMZOE4jzOAtX_dUEOnlwutiv5oMWKQxA2AR0siAhnEUdrAzl7U&__tn__=-]K-R


Plany i koncepcje



Przetargi na sprzedaż działek pod zabudowę
mieszkaniowo-usługową nad Jez. Smordy 

31 października podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości
przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego dot. działek
położonych w obrębie 7 m. Ostróda przy ul. Hanki Ordonówny  i mają powierzchnię 
od 0,0587 ha do 0,1123 ha.

W styczniu 2025 r. Gmina Miejska Ostróda ogłosi przetargi na sprzedaż działek pod
zabudowę mieszkaniowo-usługową nad Jez. Smordy (Jakuba). 

Nieruchomości zlokalizowane są w pasie terenu pomiędzy ul. Stefana Jaracza 
a brzegiem jeziora Smordy (Jakuba), część z nich ma bezpośrednią linię brzegową.
W drodze publicznej gminnej oznaczonej numerem działki 132 przebiegają sieci
wodociągowa, kanalizacji sanitarnej i kanalizacji deszczowej. Sieć elektroenergetyczna
biegnie wzdłuż ul. Stefana Jaracza oraz w obrębie urządzonego odcinka ul. Hanki
Ordonówny. Docelowo, w niedługim czasie, miasto zrealizuje inwestycję budowy drogi
tej ulicy.

Szczegółowe informacje na temat poszczególnych działek znajdują się 
na www.bipostroda.warmia.mazury.pl Informacje można także uzyskać 
w Wydziale Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miejskiego w Ostródzie, 
nr. tel. 89 642-94-72 lub 89 642-94-23. 

https://bipostroda.warmia.mazury.pl/kategoria/744/wykaz-nieruchomosci-przeznaczonych-do-sprzedazy.html?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3_DTbrVOFoyfL4-GIlEZSc-hxspC85Mvy362TXW6uXbS1juYljctzj4yc_aem_1WczmnotFYyBpZ9kQ0txBQ


Planujemy powstanie centrum spotkań młodzieży!

Wspólnie z Młodzieżową Radą Miasta Ostróda intensywnie pracujemy nad adaptacją "Empiku" w Galerii Mazurskiej. 
To właśnie w tym miejscu na początku przyszłego roku ma ruszyć centrum spotkań młodzieży (tylko pod inną, wybraną
właśnie przez młodzież nazwą).

O tym co dokładnie znajdzie się w tym lokalu współdecydować będą ostródzcy młodzieżowi radni. Ma być to przestrzeń, 
w której będzie można pod okiem animatorów zarówno bezpiecznie i beztrosko spędzić czas po szkole, jak i w kreatywny
sposób wyrazić siebie i nauczyć się czegoś nowego. Powstanie takiego miejsca było jednym z najważniejszych postulatów
raportu o stanie młodzieży, przygotowanego przez radnych pierwszej kadencji MRM.

https://www.facebook.com/mlodziezostroda?__cft__[0]=AZWKKFyWadDq68P7-dqMIhM4RNE9O6il7hKoW9oOs7LChRhaMcye4sWKjV6V_HDzH919jLL4V3rBI8uX8DarA7Hlcqh8zbTN6z_ToqTa2dr4yNwryHReF2WEyE7DiIcPJvEVW3irOTH8bDAei0X0arnY4HaYLSl8Bv3k5K807rsPBH5AtoJpINWsmWppnSFL1ak&__tn__=-]K-R


Wizyta w Bytowie

18 listopada Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski oraz Zastępca Burmistrza
Jolanta Gadomska spotkali się, w coraz bardziej zaprzyjaźnionym Bytowie 
z Burmistrzem Miasta Ireneuszem Gospodarkiem oraz jego zastępcami.

Odwiedzili m.in. piękny bytowski zamek i rozmawiali o rozwiązaniach, 
które będzie można zastosować podczas zbliżającego się remontu 
naszego Muzeum.

Pomówili również o jeszcze większym zacieśnieniu współpracy między
Ostródą a Bytowem, z którym mamy wiele wspólnego!

https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZURp6m9KaMaKcmFRy_AxDjsP4vAnGKvf2qH8Mff6BjuyXDg2iOND-g9fD1oN8SCDahQpkIYAj3OHm7XTLlSvXHZptpSsmdm9VG8B9q-2E8jk2jbRMNos4JBTyE6l14x-_zoggzZdjDWRM1il1X8GkgYFvnl4LsCUq1FJt1g0O5IS6Sz2uZgmR-IoTE7_5zR9dg&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/@muzeum.wostrodzie/?__cft__[0]=AZURp6m9KaMaKcmFRy_AxDjsP4vAnGKvf2qH8Mff6BjuyXDg2iOND-g9fD1oN8SCDahQpkIYAj3OHm7XTLlSvXHZptpSsmdm9VG8B9q-2E8jk2jbRMNos4JBTyE6l14x-_zoggzZdjDWRM1il1X8GkgYFvnl4LsCUq1FJt1g0O5IS6Sz2uZgmR-IoTE7_5zR9dg&__tn__=-]K-R



